
	 Grundejerforeningen	Søbyen,	8660	Skanderborg	

Referat fra bestyrelsesmøde hos Inger 15. januar 2024 kl. 19.00-21.50  

Deltagere: Lone (2, 1.th.), Birgit (4, 3.tv.), Ole (14, 2.tv.), Erik (16, 4.th.), Lene (4, 
st.th.), Niels (2, st.th.) og Inger (16, 4.tv.)  

Afbud: Ingen 

Referent: Inger 

1. Godkendelse af seneste mødereferat:  

OK 

2. Siden sidst: (Birgit) 

Kort orientering om møder, breve og problemstillinger siden sidste møde. 

3. Økonomi: (Inger) 

A. Vi har haft møde med ”Din Regnskabspartner” (Jeanette Eriksen), til gensidig 
præsentation. JE har siden fremsendt forslag til budget 2024. 

B. Budgettal gennemgået og justeret. Vintertjeneste er en svær størrelse. Nov. 
Og dec. kostede hele 2023-budgettet, og allerede i jan. 24 vi bruger vi nok 
”årets første budgettal”. 

C. Alle relevante oplysninger ifm. bestyrelses-skifte er sendt elektronisk til 
Sydbank.   

4. Grønne og Grå områder: (Ole og Lene) 

A. Nyt affaldssystem. Aftalt møde med repræsentant fra PWS i denne uge 

B. Svar fra RenoSyd med tømningsfrekvenser og priser efter 1.3. 

C. Vi forventer ikke at være klar inden 1.3. – så arbejder på midlertidig løsning 
indtil de nye containere/indkast er monteret. 

D. Aftale med OT Service – intet at bemærke. 

E. Opretning af fliser langs længe-husene – vi afventer affaldsetablering. 

5. Vintertjeneste: (Ole) 

Vi mangler fortsat at modtage aftale fra Hede Danmark. Og vi kæmper en kamp 
for, at HD bruger relevante mailadresser. 

6. Teknik og Forsyning: (Erik) 

Erik har været ”rundt og kigge” – og har bl.a. fået overdraget relevante nøgler.  
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7. El-ladestandere: 

Arbejdet overlades til en arbejdsgruppe blandt interesserede fremtidige brugere. 
Der skal laves et lav, og bestyrelsen skal holdes orienteret om hvad der sker. 

  

8. Vedtægter/supplement til samme: 

Bestyrelsen har nedsat en intern arbejdsgruppe. 

9. Nyhedsbrev:  

Er i støbeskeen 

10.Næste møde 

Hos Lene, Ovenvande 6, 3.tv. – mandag d. 19. februar 2024 kl. 19.30


